



Lili Guo

Shanghai

PRACTICE AREAS

- Dispute resolution

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Ms. Guo currently focuses on the defense and prosecution of major, difficult, novel, and complex commercial and criminal cases, including criminal infringement of intellectual property rights, crimes undermining the order of financial administration, criminal embezzlement and bribery, and smuggling crimes, as well as specialized compliance legal services and serving as permanent corporate legal counsel.

Since commencing practice, Ms. Guo has participated in and acted on cases that all ended in favorable defense outcomes, including "the case of a CFO of a U.S.-listed agricultural technology group suspected of illegally taking in public deposits," "the case of a COO of a B2B institutional vehicle supply chain enterprise suspected of embezzlement of employer funds," "the case of a former fund manager of a public fund management company suspected of insider trading," and "the case of Zhang, suspected of fraud." A number of cases handled by Ms. Guo have resulted in case dismissal, absolute non-prosecution, non-prosecution due to insufficient evidence, and discretionary non-prosecution.

EDUCATION

Ms. Guo received a Bachelor of Laws (LL.B.) from Jilin University in 2022 and subsequently earned a Master of Laws (LL.M.) from Shanghai Jiao Tong University in 2026.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



郭丽丽

上海

业务领域

- 争议解决

工作经历

郭律师目前执业领域为重大疑难、新型复杂商事刑事案件的辩护与控告，包括侵犯知识产权犯罪、破坏金融管理秩序犯罪、贪污贿赂犯罪、走私犯罪等，以及合规专项法律服务、企业常年法律顾问。

郭律师自工作以来，参与和代理的“某美股上市农业科技集团 CFO 涉嫌非法吸收公众存款案”、“某 B2B 机构车供应链企业 COO 涉嫌职务侵占案”、“原某公募基金管理公司基金经理涉嫌内幕交易案”、“张某涉嫌诈骗案”等，均取得良好的辩护效果。代理的多起案例获得撤案、绝对不起诉、存疑不起诉、相对不起诉的结果。

教育背景

郭律师于 2022 年获吉林大学法学学士学位，后于 2026 年获上海交通大学法律硕士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

最近出版物

- 《从“两用物项”出口管制刑责化，透视管制入刑逻辑与外贸合规边界》
- 《商业秘密保护新规全析——行刑衔接视角下的规范解读与合规指引》

工作语言

中文、英文